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Abstract (en)
The assembly (1) has a balance wheel (2) pivoting around a pivoting axis (D) and a hair spring (3) comprising an inner turn (4) fixed to the wheel or
to a ring (5) mounted to the spring. An outer turn (6) is fixed at a stud (7) to maintain the turn at a plate or balance coqg. The wheel has a peripheral
surface (20) at a distance from any point of the spring at value greater than variation (E1) to prevent modification of characteristics of the hairspring
during resumption of machining of the hairspring on the surface for setting inertia or/and balancing of the wheel on the assembly. Independent
claims are also included for the following: (1) an oscillator mechanism (2) a method for setting inertia or/and balancing a balance wheel on clockwork
balance wheel-hairspring assembly.

Abstract (fr)
Ensemble (1) balancier-spiral d'horlogerie, comportant au moins un balancier (2) pivotant autour d'un axe de pivotement (D) et au moins un spiral (3)
dont une spire intérieure (4) est fixée audit balancier (2) ou a une virole (5) montée solidaire dudit balancier (2) et dont une spire extérieure (6) est
fixée a un piton (7) pour son maintien a une platine (8) ou un coq (80). Ledit balancier (2) comporte une surface périphérique (20), qui est distante
de tout point dudit spiral (3) d'une valeur supérieure a un premier écart (E1) prédéfini, pour prévenir toute modification des caractéristiques dudit
spiral (3) lors d'une reprise d'usinage dudit balancier (2) sur ladite surface périphérique (20) pour la mise d'inertie ou/et I'équilibrage dudit balancier
(2) sur ledit ensemble (1) assemblé.
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